Marion Graefe
Head of Finance
As Head of Finance at Actico, Marion Graefe has the job of managing the finances of this RegTech company, which serves the financial sector itself. And she has all the skills and experience needed, with over a quarter-century of expertise as a specialist and manager in the IT and financial services industry, handling finance, financial services and IT. Before coming on board at Actico, the work scope for this business administration graduate was wide, including CFO for the finance division of SAP Steeb Anwendungssysteme. At FWU AG in Munich, she headed the Group Accounting and Controlling department for several years and was then CFO Europe at Movilitas Group. Marion Graefe has been Actico’s Head of Finance since October 2020.
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Als Head of Finance von Actico verantwortet Marion Graefe die Finanzen eines RegTechs für die Finanzbranche. Die notwendige Expertise in Finance, Financial Services und IT hat sie in mehr als 25 Jahren als Fach- und Führungskraft in der IT- und Finanzdienstleistungs-Branche gesammelt. Vor ihrem Einstieg bei Actico verantwortete die studierte Betriebswirtin – unter anderem als CFO – den Finanzbereich der SAP Steeb Anwendungssysteme. Bei der FWU AG in München leitete sie mehrere Jahre lang den Bereich Konzernrechnungswesen und Controlling. Zuletzt war sie CFO Europe bei der Movilitas Gruppe. Seit Oktober 2020 ist Marion Graefe Head of Finance bei Actico.
